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Instrumentation:

ORE

Bassoon 1
Bassoon 2
Bassoon 3
Bassoon 4

Hornin F 1
Hornin F 2
Horn in F 3
Hornin F 4
Trumpet in Bb 1
Trumpet in Bb 2

in Bb 3
rumpet in Bb 4

one 1
Trombone 2
Trombone 3

Timpani 1
Timpani 2
Percussion (3 players):
Marimba
Xylophone
Sandpaper Blocks or Cabasa
Suspended Cymbal
Kick Drum

SAMP CORE

Contrabass
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COLOURBURST
for orchestra
by Alice Chance

Premiere details:

Premiered by Sydney Youth Orchestra

Saturday 9" April, 2022

Verbrugghen Hall, Sydney Conservatorium of Music
Conducted by Aija Draguns

Composer’s note:

COLOURBURST is an exploration of what it means to tease out a thread of colour into a pulsating
orchestral tapestry. A consistent percussion motif made of elusive twos and threes stretches throughout the
work, both eliciting and chasing away different orchestral layers. I have always had strong associations
with colour and sound, and I enjoyed bringing this synesthetic approach to workshops done with young
members of SYO in early 2021. The sounds I heard when I asked SYO musicians to play me what 'blue'
sounds like or what 'spiderwebs' sound like were the foundation of the sound world for this piece. Later,
influences from John Adams, John Luther Adams and Steve Reich came into play. Throughout this piece, |
invite you to imagine a slow-motion explosion of colour; different hues clashing, smashing and marbling
together.

Note de programme :

Dans COLOURBURST, je me demande ce que cela signifie de déméler un fil de couleur dans une tapisserie
orchestrale palpitante. Un ostinato dans les percussions, dansant entre temps binaire et triple, s'étend tout au
long de I'ceuvre, a la fois provoquant et chassant différentes couches orchestrales. J'ai toujours eu de fortes
associations entre la couleur et le son, et j'ai apporté cette approche synesthésique aux ateliers organisés avec
de jeunes membres de SYO au début de 2021. Les sons que j'ai entendus lorsque j'ai demandé aux musiciens
de SYO de me jouer d’une musique qui ressemblait le « bleu » les « toiles d'araignées » est a la base du
monde sonore de cette piece. Plus tard, les influences de John Adams, John Luther Adams et Steve Reich
sont entrées dans I’ensemble. Tout au long de cette piece, je vous invite a imaginer une explosion de
couleurs au ralenti ; différentes teintes qui s'affrontent, se brisent et se marbrent ensemble.
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